



Free Shuttle Bus

免費往返送迎巴士

免費往返接駁巴士

永旺梦乐城常滑

永旺夢樂城常滑

Aeon Mall Tokoname

中部国际机场

中部國際機場

Central Japan International Airport

Non-stop

直達



所需時間
所需時間
Takes approximately
15 min.
約15分鐘

Bus station

Airport bus station No.9 on the 1st floor at the Access Plaza

乘车处

交通广场1F 机场巴士乘车处9号

乘车處

交通廣場1F 機場巴士乘車處9號

Bus station

Bus station next to "Tokoname Noren Street Entrance" Next to large lantern at front of Aeon Mall.

乘车处

"常滑暇宿街入口"旁 专用巴士乘车处在永旺梦乐城正面大灯笼旁边。

乘车處

"常滑暇宿街入口"旁 專用巴士乘車處在永旺夢樂城正面大燈籠旁邊。

Timetable

时间表 時間表

From Aeon Mall Tokoname 永旺梦乐城常滑 发车 永旺夢樂城常滑發車

From Central Japan International Airport 中部国际机场 发车 中部國際機場發車

Time	SUN	
	From Aeon Mall Tokoname	From Central Japan International Airport
10	45	
11	25	0 40
12	5	20
13	40	55
14	20	35
15	0	15 55
16	40	55
17	20	35
18	25	40
19	5	45 20
20		0

Due to the spread of COVID-19, the free shuttle bus operates only on Sunday.
 ※ A weekday, Saturday and a national holiday will be suspension.

※客满后有可能无法乘车 ※客滿後有可能無法乘車
 ※因天气或道路状况有可能延迟 ※因天氣或道路狀況有可能延遲
 ※行駛日程有可能不经通知而变更 ※行駛日程有可能不經通知而變更

*Passengers may be unable to ride the bus if it becomes full.
 *The bus may be delayed due to weather or road conditions.
 *The bus schedule may change without prior notice.

For our customers
 Please maintain sufficient distance between customers.
 We apologize for the inconvenience, thank you for your understanding.